
 

 

 

 

Vragen Forum Samenleving D66 3-12-2019 

 

Algemene Vraag Vragen uur 

Steenvoordeschool 

 

In het vorige vragenuur heb ik al vragen gesteld over de vervolgprocedure Steenvoordeschool. Daar 

heb ik antwoord op gekregen, maar vervolgens bleek er toch nieuwe informatie over vergunning 

aanvraag waardoor er weer meer vertraging ontstond. Daarover heb ik enkele technische vragen 

gesteld. Hierop heb ik een brief gehad, gedateerd 14 november (bijgesloten), die ook naar de ouders 

is toegestuurd. Een deel van mijn vragen is daarin niet beantwoord. 

• Waarom is de vergunning pas op 30 oktober aangevraagd? Niet beantwoord 

• Hoe snel kan de aannemer starten na afloop vergunning aanvraag? beantwoord 

• Hoe lang duurt het na start bouwen voordat tijdelijke school klaar is? beantwoord 

• Wat is geplande datum om school in noodgebouw te laten starten? Niet beantwoord 

Daardoor heb ik toch nog enkele aanvullende vragen, zeker ook gezien de nieuwe nieuwsbrief die de 

ouders afgelopen op 29 november hebben gekregen (bijgesloten): 

In de brief van 14 november: “Op 27 augustus 2019 heeft het college van burgemeester en 

wethouders besloten om ook daadwerkelijk noodlokalen te plaatsen. Op 24 september is dit 

voorgelegd aan de school en de Stichting Rijswijkse Kinderopvang.” 

Mijn vraag: Waarom heeft het een maand geduurd voordat dit aan de school en SRK is voorgelegd? 

Heeft dit voor extra vertraging gezorgd? 

“Inmiddels is opdracht verstrekt voor het plaatsen van de noodlokalen aan BUKO systems uit Vuren. 

Er is aan BUKO gevraagd om aanvullende informatie en zodra deze informatie is verstrekt kan de 

aanvraag in behandeling worden genomen en de vergunning worden verleend.” 

Mijn vraag: Die vergunning was op 30 oktober aangevraagd, zoals in Groot Rijswijk stond. Waarom is 

die vergunning niet veel eerder aangevraagd?   

In de Nieuwsbrief van 29 november aan de ouders wordt opeens van nieuwe vertraging gesproken 

omdat de omgevingsdienst geen informatie over PFAS kan geven en er nieuw bodem onderzoek 

moet worden gedaan?  

Mijn vraag: Wanneer wist u dit? Waarom moet er bodem onderzoek worden gedaan (dat hoeft pas 

voor PFAS als meer dan 100,000 kg grond hoeft te worden verplaatst) voor een vergunning voor 

noodlokalen? 

Nu vergunning pas in januari en 5 weken bouwen. In eerste IB brief was dit na herfst vakantie, na 

beantwoorden vragen in vorige forum in de kerst. Nu pas met voorjaarsvakantie?  

Mijn vraag: Waarom zijn we daarover niet op de hoogte gesteld van deze vertraging, want eerste 

datum is in augustus wel met ons gedeeld?   



 

 

 

 

IB 19.114 Gevolgen kort geding inkoop jeugdhulp 2020- 2024 en IB 19 124 Proces Verordening Jeugdhulp 
gemeente Rijswijk 2020.docx (33KB) 
 

D66 Rijswijk heeft vertrouwen dat er voor 2020 zo snel mogelijk een oplossing komt met de 
zorgaanbieders die zorg continuïteit biedt voor onze kinderen voor komend jaar.  
 
 
voor de langere termijn is de inzet van de gemeenten om in de loop van 2020 de inkoopprocedure 
Jeugd 2020-2024 weer te hervatten met de intentie dat – na een zorgvuldige evaluatie - in 2021 de 
nieuwe contracten van kracht worden. Het door de raden vastgestelde inkoopkader blijft de basis 
voor de vormgeving van het nieuwe stelsel. 
 
mijn vragen: Wat wordt hier bedoeld met evaluatie? Evaluatie van de uitkomst van het kortgeding? 
Of evaluatie van het inkoopproces? 
 
Is het nog mogelijk om op basis van huidige inzichten rondom Open House ook het inkoopkader te 
actualiseren, zodat we op een andere wijze gaan aanbesteden? Hierdoor zouden we uiteindelijk 
minder aanbieders hoeven te contractueren? Het huidige Open House zorgt voor heel veel 
aanbieders. Dit vergroot complexiteit van het contractbeheer, vergroot de overheadkosten bij zorg 
aanbieders en vergroot onzekerheid bij zorgaanbieders over volumes. Mooie gelegenheid om te 
kijken of we dit toch nog anders zouden kunnen doen. Kan de wethouder aangeven of en welke 
mogelijkheden daar voor zijn? Of dit anders meenemen naar het BO Jeugd om te polsen of hier 
mogelijkheden zijn? 
 
RA 19 077 De Nationale Ombudsman 
De Nationale ombudsman ontvangt al geruime tijd klachten van burgers over de wachttijd en 
kwaliteit bij levering, reparatie en vervanging van Wmo-hulpmiddelen, met name van (elektrische) 
rolstoelen en scootmobielen. Ook zijn er nog steeds problemen bij verhuizing. 
 
Mijn vraag: Ook in Rijswijk spelen deze problemen. Kan de wethouder aangeven hoe u aankijkt tegen 
de brief van de ombudsman? Neemt de gemeente klachten van burgers serieus op dit gebied? Hoe 
doet u dat? Hoe groot zijn deze problemen in Rijswijk? Lopen er op dit moment trajecten om dit op 
te lossen? 
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